



**Abdulla Kamal**  
Chairman of the Board



**Najla Al-Shirawi**  
Group Chief Executive Officer

## SICO Reports BD 5.5 million (USD 14.6 million) in Net Profit Attributable to Shareholders for the Year Ended 31 December 2024, a 26% Increase from the Previous Year

- *Gross Assets Under Management (AUMs) grew by 23% to reach BD 2.8 billion (USD 7.4 billion)*

**Manama, Kingdom of Bahrain:** SICO BSC (c), licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain “CBB”, announced today its consolidated results for the fourth quarter and year ended 31 December 2024.

On a quarterly basis, SICO recorded consolidated net profit attributable to shareholders of BD 292 thousand (USD 775 thousand) in the fourth quarter of 2024 compared to the BD 2.2 million (USD 5.9 million) recorded in the same quarter of the previous year, an 87% decline. mainly attributed to the retracement of equity and fixed income markets compared to the corresponding quarter last year, which had an impact on the performance of the proprietary investment book and brokerage activities. Earnings per share were 0.7 Bahraini fils in the fourth quarter of 2024, compared to 5.6 Bahraini fils in the same quarter of last year. SICO reported a total comprehensive income attributable to shareholders of BD 142 thousand (USD 377 thousand), a decrease of 94% compared to BD 2.5 million (USD 6.5 million) recorded in the same quarter of 2023.

Total operating income for the fourth quarter of 2024 decreased by 18% to BD 5.0 million (USD 13.2 million) as compared to BD 6.1 million (USD 16.1 million) achieved in the same period of the previous year.

For the full year 2024, SICO reported BD 5.5 million (USD 14.6 million) in consolidated net profit attributable to shareholders, representing a 26% increase from the BD 4.4 million (USD 11.6 million) recorded for the year ended 31 December 2023. There was an increase of 18% to the total operating income, which grew from BD 18.3 million (USD 48.5 million) in 2023 to BD 21.6 million (USD 57.2 million) in 2024. The increase in operating income and net profitability is primarily attributable to the solid performance across various lines of business, with brokerage and other income witnessing significant growth. The growth in assets under Management (AUM) also resulted in improving the sustainable fee income, in terms of asset management fees as well as custody and fund administration fees. Additionally, the increase in fees from investment banking activities, which include advisory, managing and execution of institutional transactions, also contributed to the overall increase in income. Earnings per share recorded 13.5 Bahraini fils in 2024, up from 10.7 Bahraini fils in 2023. SICO's comprehensive income attributable to shareholders stood at BD 5.7 million (USD 15.1 million) in 2024, compared to BD 4.6 million (USD 12.2 million) in 2023, representing a 24% increase.

Net fee income for the year grew 33% to BD 10.8 million (USD 28.8 million) compared to BD 8.1 million (USD 21.6 million) in 2023. Brokerage and other income jumped 77% to BD 3.8 million (USD 10 million) in 2024, up from BD 2.1 million (USD 5.7 million) in 2023. Meanwhile, net interest income saw a 10% year-on-year increase to BD 3.9 million (USD 10.5 million) in 2024 compared to BD 3.6 million (USD 9.5 million) recorded in 2023. Finally, net investment income stood at BD 3.0 million (USD 8.0 million) in 2024, a 32% decline from the BD 4.5 million (USD 11.8 million) recorded in the prior year, primarily due to the negative performance of the regional equities' portfolio.

Total equity attributable to shareholders as of 31 December 2024 was up 5% to BD 74.0 million (USD 196.2 million) from BD 70.5 million (USD 187 million) at year-end 2023. Meanwhile, total assets as at year-end 2024 grew 5% to BD 411.2 million (USD 1.1 billion) compared to BD 389.9 million (USD 1.0 billion) as at 31 December 2023.

Based on this performance, SICO's Board of Directors has recommended a dividend of 7.5% of the eligible share capital, aggregating to BD 3.2 million (USD 8.5 million), subject to the approval of the Central Bank of Bahrain (CBB) and the General Assembly.

On a gross basis (including leverage) SICO's assets under management (AUMs) rose 23% to BD 2.8 billion (USD 7.4 billion) in 2024 from BD 2.3 billion (USD 6.0 billion) in 2023. The growth in AUMs was driven by the launch of new funds, together with an additional increase in clients' portfolios across asset classes.

**Chairman of the Board, Abdulla Kamal**, commented on SICO's performance for the year saying, "We are immensely proud of the sustained financial success we continue to achieve,

which directly reflects our unwavering commitment to upholding the highest standards of governance, making strategic investments, and our competitive capability. SICO has experienced a significant increase in assets under management, achieved excellence in brokerage activities, and notable growth in our investment banking services, solidifying our position as the partner of choice for M&A activities and capital market transactions, both public and private. As we approach SICO's 30th anniversary in 2025, we remain focused on building on this momentum, driving shareholder value, and ensuring that SICO continues to play a pivotal role in the region's financial ecosystem."

**Group Chief Executive Officer, Najla Al-Shirawi**, added, "2024 has been an extraordinary year for SICO, marked by a 26% growth in net profit, a testament to the exceptional progress we've made across all fronts. We've successfully launched additional products and services that have resonated deeply with a wider client base, while securing several major transactions that highlight our leadership in the market. Our relentless focus on innovation, paired with operational excellence, has positioned us to seize emerging opportunities. As we kick off 2025, we've already made a strong start with the successful execution of MA'ADEN's acquisition of SIIC's stake in ALBA, underscoring our standing as a trusted financial partner and adding to our impressive track record. We are confident that SICO's future will be one of continued growth and success, propelled by our talented team and unwavering commitment to excellence."

SICO's performance during 2024 was recognized by several prestigious organizations, receiving multiple accolades throughout the year. SICO was named Best Investment Bank in Bahrain by the Global Finance Awards 2025 for the sixth year in a row. It was also recognized as the Best Investment Bank, Best Securities House, and Best Diversity and Inclusion Bank in Bahrain by the Euromoney Awards for Excellence 2024. Showcasing the resilience of its brokerage business, SICO has retained its ranking as the number one broker on the Bahrain Bourse for the twenty-sixth consecutive year, with a 63% market share.

SICO is listed on Bahrain Bourse ("BHB") and its code is SICO-C. The press release and full set of financial statements will be available on SICO and BHB websites.

– Ends –

#### **About SICO**

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.4 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong

corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

**Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



نجلاء الشبراوي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة

عبد الله كمال  
رئيس مجلس الإدارة

**سيكو تحقق 5.5 مليون دينار بحريني (14.6 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024، بارتفاع قدره 26% عن العام السابق.**

• ارتفاع إجمالي الأصول تحت الإدارة بنسبة 23% ليلينغ ما قيمته 2.8 مليار دينار بحريني (7.4 مليار دولار أمريكي)

المنامة، مملكة البحرين - أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، المرخصة من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، اليوم عن نتائجها الموحدة للربع الرابع من العام والسنة الكاملة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

لفترة الربع الرابع من عام 2024، بلغ صافي الربح الموحد العائد للمساهمين 292 ألف دينار بحريني (775 ألف دولار أمريكي) مقارنة بما قيمته 2.2 مليون دينار بحريني (5.9 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي أي بانخفاض بنسبة 87%. ويعزى هذا الانخفاض بشكل أساسي إلى تراجع أسواق الأسهم وأدوات الدخل الثابت مقارنة بأدائها بنفس الفترة من العام الماضي مما انعكس بشكل مباشر على المحفظة الاستثمارية ونشاط الوساطة. بلغت ربحية السهم الواحد في الربع الرابع من عام 2024 ما قيمته 0.7 فلس بحريني مقارنة بـ 5.6 فلس بحريني لنفس الفترة من العام الماضي. وسجل إجمالي الدخل الشامل العائد للمساهمين 142 ألف دينار بحريني (377 ألف دولار أمريكي) مقارنة بما قيمته 2.5 مليون دينار بحريني (6.5 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من عام 2023، بما يمثل انخفاضاً بنسبة 94%.

وسجل إجمالي الدخل التشغيلي للربع الرابع من عام 2024 انخفاضاً بنسبة 18% ليصل إلى 5.0 مليون دينار بحريني (13.2 مليون دولار أمريكي) مقارنة بـ 6.1 مليون دينار بحريني (16.1 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام السابق.

للسنة المالية 2024، سجلت سيكو 5.5 مليون دينار بحريني (14.6 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين مقارنة بمبلغ 4.4 مليون دينار بحريني (11.6 مليون دولار أمريكي) في السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023، أي بارتفاع بنسبة 26%. كما ارتفع إجمالي الدخل التشغيلي بنسبة 18% من 18.3 مليون دينار بحريني (48.5 مليون دولار أمريكي) في عام 2023 إلى 21.6 مليون دينار بحريني (57.2 مليون دولار أمريكي) في عام 2024، ويرجع هذا الارتفاع في الدخل التشغيلي والربحية إلى الأداء القوي عبر مختلف خطوط الأعمال، مع نمو إيرادات الوساطة والإيرادات الأخرى نمواً ملحوظاً. كما ساهم نمو الأصول تحت الإدارة في ارتفاع الإيرادات المستدامة من الرسوم، بما في ذلك رسوم الإدارة ورسوم الحفظ وإدارة الصناديق.

كما ساهمت الرسوم من الخدمات المصرفية الاستثمارية في الزيادة في الإيرادات، وتشمل هذه الخدمات الاستشارات وإدارة وتنفيذ الصفقات المؤسسية. ارتفعت ربحية السهم الواحد إلى 13.5 فلس بحريني في عام 2024 من 10.7 فلس بحريني في عام 2023. كما بلغ إجمالي الدخل الشامل للعائد للمساهمين 5.7 مليون دينار بحريني (15.1 مليون دولار أمريكي) في عام 2024 مقارنة بـ 4.6 مليون دينار بحريني (12.2 مليون دولار أمريكي) في عام 2023، بما يمثل ارتفاعاً بنسبة 24%.

من ناحية أخرى، شهد صافي الدخل من الرسوم للعام نمواً بنسبة 33% ليصل إلى 10.8 مليون دينار بحريني (28.8 مليون دولار أمريكي) مقارنة بـ 8.1 مليون دينار بحريني (21.6 مليون دولار أمريكي في عام 2023)، كما بلغ الدخل من العمولات والعمليات الأخرى 3.8 مليون دينار بحريني (10 مليون دولار أمريكي) في عام 2024 محققاً ارتفاعاً بنسبة 77% من 2.1 مليون دينار بحريني (5.7 مليون دولار أمريكي) في عام 2023. كما شهد صافي الدخل من الفوائد ارتفاعاً بنسبة 10% ليصل إلى 3.9 مليون دينار بحريني (10.5 مليون دولار أمريكي) في عام 2024 مقارنة بـ 3.6 مليون دينار بحريني (9.5 مليون دولار أمريكي) في عام 2023. بينما انخفض صافي إيرادات الاستثمار بنسبة 32% ليصل إلى 3.0 مليون دينار بحريني (8.0 مليون دولار أمريكي) مقارنة مع 4.5 مليون دينار بحريني (11.8 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي، ويرجع ذلك بشكل أساسي لتراجع أداء محفظة الأسهم الإقليمية.

ارتفعت ربحية السهم الواحد إلى 13.5 فلس بحريني في عام 2024 من 10.7 فلس بحريني في عام 2023. كما بلغ إجمالي الدخل الشامل للعائد للمساهمين 5.7 مليون دينار بحريني (15.1 مليون دولار أمريكي) في عام 2024 مقارنة بـ 4.6 مليون دينار بحريني (12.2 مليون دولار أمريكي) في عام 2023، بما يمثل ارتفاعاً بنسبة 24%.

بالإضافة إلى ذلك، ارتفع إجمالي حقوق الملكية العائد للمساهمين كما في 31 ديسمبر 2024 بنسبة 5% ليصل إلى 74.0 مليون دينار بحريني (196.2 مليون دولار أمريكي) من 70.5 مليون دينار بحريني (187 مليون دولار أمريكي) في نهاية عام 2023. وارتفع أيضاً إجمالي الموجودات كما في نهاية عام 2024 بنسبة 5% ليصل إلى 411.2 مليون دينار بحريني (1.1 مليار دولار أمريكي) مقارنة بـ 389.9 مليون دينار بحريني (1.0 مليار دولار أمريكي) كما في 31 ديسمبر 2023.

بناء على هذا الأداء، فقد قرر مجلس إدارة سيكو التوصية لدى الجمعية العمومية بتوزيع أرباح بنسبة 7.5% من رأس المال المؤهل، بما يعادل مبلغ 3.2 مليون دينار بحريني (8.5 مليون دولار أمريكي)، وذلك بعد استيفاء الشروط والموافقات اللازمة من قبل مصرف البحرين المركزي والمساهمين.

كما ارتفع إجمالي الأصول تحت الإدارة (شاملة التمويلات) بنسبة 23% ليلعب ما قيمته 2.8 مليار دينار بحريني (7.4 مليار دولار أمريكي) في عام 2024 من 2.3 مليار دينار بحريني (6.0 مليار دولار أمريكي) في 2023. ويرجع النمو في الأصول تحت الإدارة إلى إطلاق صناديق جديدة تستثمر في فئات الأصول المختلفة، بالإضافة إلى نمو المحافظ الخاصة تحت الإدارة

وحول أداء سيكو لهذا العام، صرح السيد عبدالله أحمد كمال، رئيس مجلس إدارة سيكو قائلاً: "نحن فخرون باستدامة تحقيق نتائج استثنائية والتي تأتي انعكاساً لالتزامنا المتواصل بالحفاظ على أعلى معايير الحوكمة، وطرح الاستثمارات الاستراتيجية، فضلاً عن قدرتنا التنافسية. لقد شهدت سيكو زيادة ملموسة في الأصول تحت الإدارة، وتحقيق التميز في خدمات الوساطة ونمو خدماتنا المصرفية الاستثمارية والتي ساهمت في تعزيز مكانتنا باعتبارنا الشريك المفضل لعمليات الدمج والاستحواذ وصفقات أسواق المال العامة والخاصة. وبينما نمضي قدماً في عام 2025 والذي تحتفل فيه سيكو بالذكرى الثلاثين على تأسيسها، فإننا نواصل جهودنا الدؤوبة لمواصلة مسيرتنا، وتعزيز قيمة المساهمة، والحفاظ على مكانة سيكو كمساهم رئيسي في دعم المنظومة المالية في المنطقة."

من جانبها، أضافت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو قائلة: "إن نمو صافي الربح الموحد بنسبة 26% ما هو إلا أحد مؤشرات التقدم الملموس الذي حققناه في مختلف الأنشطة. خلال العام طرحت سيكو المزيد من المنتجات والخدمات التي تخدم قاعدته كبيرة من المستثمرين الأفراد والمؤسسات، فضلاً عن تنفيذ العديد من الصفقات الهامة التي أكدت ريادتنا في السوق. إن التزامنا بالابتكار، فضلاً عن مساعي الجادة لتحقيق التميز التشغيلي قد ساهم في تعزيز قدرتنا على الاستفادة من الفرص الواعدة. ولا شك أن البداية المشجعة لعام 2025 من خلال تفويضنا بالقيام بتنفيذ صفقة استحواذ معادن على حصة سابك للاستثمارات



الصناعية في شركة ألبا، تشكل علامة بارزة تعزز من مكانة سيكو كشريك مالي موثوق في المنطقة وتضاف إلى سجل إنجازاتنا. إننا على ثقة بأن كفاءة وخبرة فريق عملنا وجهودنا الحثيثة للتميز ستحقق لنا الكثير من النجاحات والإنجازات في المستقبل."

هذا وقد لاقى أداء سيكو خلال عام 2024 تقديراً كبيراً من جانب العديد من المنظمات المرموقة، حيث فازت بعدة جوائز رفيعة المستوى طوال العام، بما في ذلك جائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين 2025" ضمن جوائز جلوبال للعام السادس على التوالي. كما حصلت على جائزة "أفضل بنك استثماري"، و"أفضل مزود لخدمات الأوراق المالية، و"أفضل بنك في مجال التنوع والشمولية في البحرين" ضمن جوائز يوروموني للتميز 2024. واحتفظت سيكو بمركزها كأفضل وسيط في بورصة البحرين للعام السادس والعشرين على التوالي. مع الاستحواذ على 63% من إجمالي حصة السوق لعام 2024.

سيكو مدرجة في بورصة البحرين تحت رمز التداول SICO-C. سيتوفر البيان الصحفي والمجموعة الكاملة للبيانات المالية على الموقع الإلكتروني لسيكو وبورصة البحرين.

- انتهى -

#### نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.4 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوقاً يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توظيف أو أصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس  
مدير العلاقات العامة، سيكو  
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)  
البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)